
 

 

 
Referat styremøte AJFF 
14.januar 2025. 
 
 

 
 
 
 
Sak 1/2025 SAK TIL ÅRSMØTE: 

• Beslutning:  Fremme sak på årsmøte om å  søke om å arrangere NM elg 2028. 
 
Sak 2/2025 BUDSJETT: 
 

• Beslutning:  Budsjett 2025, utenom faste poster: 
-Skyvedørsporter til containeren hvor duer oppbevares. 

 
Sak 3/2025  PREMIER: 

• Beslutning: 
 -På stevner skal vi fortsette å bruke gavekort lik de andre klubbene. 
-Fortsette å bruke klubbens gavekort ved klubbmesterskap. 
Hvis et av utvalgene vil gi noe annet enn gavekort, så må det være samme verdi i 
alle utvalgene.  

 
 
 
 
 

Styremedlemmer 
Ikke 

tilstede 

Gunn Hege Hardus  

Per Skorge  

Peter Kirsebom   

Britt Hansen  

Johan Grorud X 

Jan Syvert Bråten  

Arne Christian Geving  

 

Styremedlemmer 
Ikke 

tilstede 

Anders Hubertz  

Susanne Kolkin Myhre X 

Terje Pedersen  

Hallvar Næss X 

Inviterte:  

Jon Ivar Ødegård  

Magnar Svendsrød  

 



 

 

 

 
 
 
Sak 4/2025 INFORMASJON: 
  

• Info fra leder: 
- «Grand opening» av 22 cal banen ved oppstart sommerskyting. Bidragsytere 
inviteres. Grilling. 

• Info fra kasserer:  Klubben har mottatt momsrefusjon. 
• Info fra sekretær:  

-«Endring av utseende på styrereferat». Lager ny mal. 
-Saksliste for årsmøte gjennomgått.   

• Info fra rifleutvalget :  
-Jan Syvert kontaktet av Møyland-senteret: Hjelpe med blinker og noe instruksjon. 
-Støpt såle til ny løpende elg. Resten av arbeidet utføres til våren. 

• Info fra jaktutvalget:  
 - Nye skutt rev i 2025 kan inntil videre meldes til Jan Syvert Bråthen. 
-Planlegge introjakt 2025. 

• Info fra hagleutvalget: 
-Hatt utvalgsmøte. Lagt planer for 2025. 
-Legges til rette for sportsskyttere.  
-Det er behov for å skifte ut «høytalere» på standplass. 
-Det er behov for flere solcellepanel til kastere. 

           -Sette inn dører på 2 boder til kastere, for sikker adkomst til kasterne. 
 

Sak 5/2025 HMS I FORENINGEN: 
 

-Leder har gått HMS-runde, og utført egenkontroll elektrisk, på haglebanen og 
Klubbhuset. 
- Risikovurderingen er oppdatert. 
- Vi må se på et bedre system for lading av batterier til haglebanens kastere. 
-Diverse instrukser for sikkerhet må på plass 
-Kontroll av klubbens våpen utført. Handlingsplan: Utføres hvert andre år. 

 
Sak 6/2025 EVENTUELT: 

• Virksomhetsplan:   
Må være klart på neste styremøte. Vedlegg til årsmøtedokumenter. 

 

•  Neste styremøte: 3.mars kl.18.00., på Håsken. 
 
 

Britt Hansen 
Sekretær i Andebu JFF. 


